
ΑΝΑΡΤΗΤΕΟ ΣΤΟ ΔΙΑΔΙΚΤΥΟ 

 

 

ΔΗΜΟΣ ΑΚΤΙΟΥ-ΒΟΝΙΤΣΑΣ 

ΔΗΜΟΤΙΚΟ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟ 

 

ΑΠΟΣΠΑΣΜΑ 

 

Από το πρακτικό της 8ης/2024 τακτικής συνεδρίασης 

του Δημοτικού Συμβουλίου Δήμου Ακτίου-Βόνιτσας 

Αριθμός Απόφασης 68/2024 

 

ΘΕΜΑ: Περί έγκρισης  κυκλοφοριακών  ρυθμίσεων στην οδό Μοναστηριώτη στην 

πόλη της Βόνιτσας. 

Στην Βόνιτσα και στην αίθουσα συνεδριάσεων Δημοτικού Συμβουλίου στο Πολιτιστικό Κέντρο 

ΛΑΪΣ (όπως ορίστηκε με τη αριθ. 219/2023 απόφαση Δημοτικού Συμβουλίου), συνήλθε σήμερα την 26
η 

 

Απριλίου  2024, ημέρα Παρασκευή και ώρα από 20:00 το Δημοτικό Συμβούλιο Δήμου Ακτίου-Βόνιτσας σε 

τακτική, μεικτή (δια ζώσης & ταυτόχρονα με τηλεδιάσκεψη) συνεδρίαση, σύμφωνα με την εγκύκλιο αρ. 

98/Α.Π.8182/26-1-2024 ΥΠΕΣ, ύστερα από την αριθ. πρωτ. 6217/22-4-2024 έγγραφη πρόσκληση του 

Προέδρου Δημοτικού Συμβουλίου, που επιδόθηκε χωριστά σε καθένα από τους Συμβούλους, στους 

Προέδρους όλων των Δημοτικών Κοινοτήτων του Δήμου και στον Δήμαρχο, σύμφωνα με τις διατάξεις του 

άρθρου 67 του Ν.3852/2010, όπως τροποποιήθηκε και ισχύει με το αρθρ. 11 παρ. 1 του Ν. 5043/2023 (ΦΕΚ 

Α΄91).   

         Πριν την έναρξη της συνεδρίασης διαπιστώθηκε ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία δεδομένου ότι σε 

σύνολο 25 Δημοτικών Συμβούλων, βρέθηκαν παρόντες 15 Δημοτικοί Σύμβουλοι, ήτοι: 

 

ΠΑΡΟΝΤΕΣ ΔΗΜΟΤΙΚΟΙ ΣΥΜΒΟΥΛΟΙ 

 

1. Παξινός Δημήτριος (Πρόεδρος) 

2. Πέρλης Απόστολος                                                          

3. Τσιτουρίδης Ιωάννης  

4. Βασιλάκος Κωνσταντίνος  

5. Αδάμ Παναγιώτης  

6. Φερεντίνος Άγγελος 

7. Ζήκος Βασιλάκης 

8. Καπότης Σωτήριος                                                   

9. Βαρβάτος Νικόλαος  

10. Τομαράς Σπυρίδων 

      11. Σερεπίσου Χριστίνα 

      12. Τάνταρος Στέφανος 

      13. Σώζος Βασίλειος 

      14.Φούρλης Ιωάννης  

      15.Σιαπλαούρα Καίτη    

ΑΠΟΝΤΕΣ ΔΗΜΟΤΙΚΟΙ ΣΥΜΒΟΥΛΟΙ 

 

1. Μυλωνίδη Μαρία                                              7. Κουτιβής Βάιος  

2. Πανταζής Παναγιώτης                                      8. Βίτσας Δημήτριος  

3. Βέμη – Καρέλου Αθηνά                                    9. Καραμπέκιος Ευάγγελος 

4. Αποστολάκης Γεώργιος – Θεόδωρος                10. Καφρίτσας Θωμάς                                                                          

5. Τζεφριός Βασίλειος                                           Οι οποίοι δεν συμμετείχαν                                   

6. Αποστολάκης Παντελής                                   αν και νόμιμα προσκλήθηκαν  

                                               

  

 

   

Στη συνεδρίαση παραβρέθηκε  ο Δήμαρχος κ. Κασόλας Αθανάσιος.  
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Στη συνεδρίαση παραβρέθηκαν: οι Πρόεδροι  των Δ.Κ. Βόνιτσας, Αγίου Νικολάου, 

Βάτου, Μοναστηρακίου, Πογωνιάς & Τρύφου.  

Στη συνεδρίαση δεν παραβρέθηκαν: οι Πρόεδροι των Δ.Κ. Κατούνας, Παλαίρου, 

Αετού, Αχυρών, Δρυμού, Θυρρείου, Κομπωτής, Κονοπίνας, Παλιαμπέλων, Περατιάς, & 

Πλαγιάς, αν και νόμιμα προσκλήθηκαν. 

Στη συνεδρίαση δεν παραβρέθηκε ο ορκωτός λογιστής κ. Σαμιώτης Ελευθέριος, 

προκειμένου να δώσει τις απαραίτητες πληροφορίες - διευκρινήσεις επί θεμάτων της 

ημερήσιας διάταξης, αν και  νόμιμα προσκλήθηκε.  

 Οι Δημοτικοί Σύμβουλοι κ.κ. Αδάμ Παναγιώτης και Σερεπίσου Χριστίνα 

συμμετείχαν στη συνεδρίαση μέσω τηλεδιάσκεψης.   

Ο Πρόεδρος κήρυξε την έναρξη της συνεδρίασης στην οποία παραβρέθηκε και η 

Υπάλληλος του Δήμου Καούρα Γεωργία για την τήρηση των πρακτικών. 

O Πρόεδρος εισερχόμενος στο 11ο θέμα της ημερήσιας διάταξης ρώτησε τους 

έχοντες δικαίωμα ψήφου αν για κάποιους από αυτούς συντρέχει κώλυμα ή ασυμβίβαστο 

σύμφωνα με τις διατάξεις των άρθρων 1 και 7 του Ν. 2690/1999 και των άρθρων 14 και 

58 του Ν. 3852/2010, προκειμένου να απέχουν από τη συζήτηση του θέματος. Ουδείς 

εδήλωσε ότι έχει κώλυμα ή ασυμβίβαστο. 

Κατά τη συζήτηση του θέματος ήταν παρόντες δεκαπέντε (15) Δημοτικοί 

Σύμβουλοι. 

Στη συνέχεια ο Πρόεδρος έδωσε τον λόγο στον Αντιδήμαρχο  κ. Τσιτουρίδη Ιωάννη 

προς εισήγηση του θέματος ο οποίος έθεσε υπόψη του Σώματος τη με αρ. 70/2024 

απόφαση Δημοτικής Επιτροπής Δήμου Ακτίου Βόνιτσας με την οποία εγκρίθηκε 

ομόφωνα η μονοδρόμηση της οδού  Μοναστηριώτη  με φορά κίνησης των οχημάτων  από 

την οδό Εθνικού Σταδίου προς την οδό Ρούμελης σύμφωνα με  το  με αριθμ. Πρωτ. 

Υ.Σ.59/20-2-2024 έγγραφο της Δ/νσης Τεχνικών Υπηρεσιών  και σύμφωνα με τις 

διατάξεις του άρθρου 52 του Ν.2696/1999 Κύρωση Κώδικα Οδικής Κυκλοφορίας, και 

υποβάλλεται στο Δημοτικό Συμβούλιο για να αποφασίσουμε σχετικά.   

Ακολούθησε διαλογική συζήτηση όπου ακούσθηκαν διάφορες τοποθετήσεις από τους 

Δημοτικούς Σύμβουλους επί του θέματος, μεταξύ των οποίων: 

-Ο Δημοτικός Σύμβουλος και επικεφαλής της Δημοτικής Παράταξης «Όραμα και 

Προοπτική» κ. Σώζος Βασίλειος είπε θέλω να πω ότι δεν είναι ο μόνος δρόμος που έχει 

πρόβλημα. Είναι αρκετοί. Είναι η μισή Βόνιτσα. Έρχεται εδώ να κολλήσει αυτό που 

λέγαμε προηγουμένως, δεν πρέπει να παίρνουμε μεμονωμένες αποφάσεις φτιάχνοντας 

ένα κομμάτι εδώ, ένα κομμάτι εκεί και ενδιάμεσα το χάος. Υπάρχει συνολική μελέτη 

κυκλοφοριακής αγωγής στον δήμο. Υπάρχει στον δήμο από το 2012. Μπορείτε να 

εφαρμόσετε την συγκεκριμένη μελέτη. Αν δεν μας κάνει μετά τις αναπλάσεις και για 

διάφορους άλλους λόγους να φτιάξουμε μια καινούργια μελέτη, που να αφορά όλο το 

κομμάτι της Βόνιτσας, ειδικά το ιστορικό κέντρο, και να γίνει μια συνολική παρέμβαση. 

Το να αρχίσουμε να δίνουμε προτεραιότητα στον έναν δρόμο, για τον α ή β λόγο, 

ανοίγοντάς τον κλείνοντάς τον δεν είμαστε ειδικοί για να πούμε πως θα κινηθεί το 

συγκεκριμένο κομμάτι που αφορά την αυτοκίνηση. Δεν μπορούμε να το γνωρίζουμε. 

Μπορεί αυτό που θα ψηφίσουμε σήμερα να είναι λάθος. Ποιος λοιπόν καθορίζει 

επιστημονικά ότι εκεί πρέπει να είναι κάθοδος κι όχι άνοδος; Δεν μπορούμε να 

ψηφίσουμε κάτι το οποίο δεν ξέρουμε αν είναι σωστό. Εγώ λοιπόν,  πιστεύω ότι πρέπει 

άμεσα να γίνει μια μελέτη κυκλοφοριακής κίνησης σε όλο τον δήμο, ειδικότερα στην 

Βόνιτσα που αντιμετωπίζει καθημερινά προβλήματα σε πάρα πολλές περιπτώσεις  

αντίστοιχες, πάρα πολλές και μετά να το  φέρετε,  φυσικά να το ψηφίσουμε. Από την 

στιγμή που θα είναι επιστημονικά τεκμηριωμένο από συγκοινωνιολόγο θα λύσει 

προβλήματα, δεν θα δημιουργήσει. Αυτή τη στιγμή θα απέχουμε από την ψήφιση του 

θέματος. 

-Ο Δήμαρχος  κ. Κασόλας Αθανάσιος είπε  πως εκεί συμβαίνουν δυο πράγματα. Όταν 

είναι πάρα πολύ στενός ο δρόμος καταρχήν και δεν μπορεί να είναι διπλής 

κατεύθυνσης. Επιλέγοντας μια φορά της κίνησης εκεί, κόβουμε αυτομάτως το 50 % της 
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κίνησης. Επειδή υπάρχει μόνο ένας δρόμος και ο οποίος εισέρχεται στο ιστορικό κέντρο 

είναι  από την πλευρά που είναι  η τράπεζα Πειραιώς και όσα αυτοκίνητα μπαίνουν 

μέσα από την τράπεζα Πειραιώς στρίβουν όλα αναγκαστικά αριστερά και περνάνε όλα 

από το ιστορικό κέντρο δεν υπάρχει άλλη πρόσβαση για να γίνει, να πάει προς την 

άνοδο η οδός Μοναστηριώτη. Για αυτό είπαμε να γίνει προς την κάθοδο. Στο αμέσως 

επόμενο διάστημα θα έρθουν και άλλες μονοδρομήσεις οδών οι οποίες είναι άκρως 

απαραίτητες, κατά την άποψή μας, για να μειωθεί το πρόβλημα το οποίο υπάρχει.  

Πρέπει να πάρουμε και άλλες αποφάσεις –μονοδρομήσεις. Βέβαια υπήρχε ένα ΣΒΑΚ 

ένα σχέδιο βιώσιμης αστικής κινητικότητας το οποίο για εμένα ήταν ελλιπές και γι αυτό 

το είχα αναβάλλει δυο φορές στο προηγούμενο Δ.Σ. 

 Στη συνέχεια ο Πρόεδρος κάλεσε το Δημοτικό Συμβούλιο να αποφασίσει 

σχετικά. 

   Υπέρ της ανωτέρω εισήγησης, ψήφισαν δώδεκα (12) παρόντες Δημοτικοί 

Σύμβουλοι, καθώς η Δημοτική Παράταξη  «Όραμα και Προοπτική» εκ του επικεφαλής 

της κ. Σώζου Βασίλειου, δήλωσε πως απέχει από την ψηφοφορία. Επίσης, συμμετείχε 

και ο Πρόεδρος της Δ.Κ. Βόνιτσας κ. Δρίβας Κων/νος ο οποίος υπερψήφισε την 

ανωτέρω εισήγηση (ακριβής αριθμός θετικών ψήφων (13) δεκατρείς). 

 

    Το Δημοτικό Συμβούλιο αφού άκουσε την εισήγηση, μετά από διαλογική συζήτηση 

έχοντας υπόψη: 

 τις διατάξεις των άρθρ.  65 του Ν. 3852/2010 

 τις διατάξεις του άρθρου 52 του Ν.2696/1999 

 τη με αρ. 70/2024 απόφαση Δημοτικής Επιτροπής Δήμου Ακτίου Βόνιτσας 

 τη με αρ. 02/2024 απόφαση Διοικητικού Συμβούλιου Δ.Κ. Βόνιτσας   

 το με αριθμ. Πρωτ. Υ.Σ.59/20-2-2024 έγγραφο του Τμήματος  Τεχνικών Έργων 

με  θέμα «Κυκλοφοριακές ρυθμίσεις  στην οδό Μοναστηριώτη στην πόλη της 

Βόνιτσας» 

 την από 27/09/04  Μελέτη κυκλοφοριακής οργάνωσης  του οδικού δικτύου της 

πόλης της Βόνιτσας  

 το Σχέδιο Βιώσιμης Αστικής Κινητικότητας Βόνιτσας Δήμου Ακτίου Βόνιτσας  

 το αίτημα του κου Ντίνου Στυλιανού για μονοδρόμηση της οδού Μοναστηριώτη  

  το αίτημα της κας Δρίβα Ελένης για μονοδρόμηση της οδού Μοναστηριώτη 

 

Ομόφωνα ΑΠΟΦΑΣΙΖΕΙ  

 

Εγκρίνει τη μονοδρόμηση της οδού  Μοναστηριώτη  στην Δημοτική Κοινότητα 

Βόνιτσας, με φορά κίνησης των οχημάτων  από την οδό Εθνικού Σταδίου προς την οδό 

Ρούμελης, σύμφωνα με  το  με αριθμ. Πρωτ. Υ.Σ.59/20-2-2024 έγγραφο της Δ/νσης 

Τεχνικών Υπηρεσιών και σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 52 του Ν.2696/1999 

Κύρωση Κώδικα Οδικής Κυκλοφορίας.  

 

Η απόφαση αυτή έλαβε αριθμό 68/2024. 

Αφού συντάχθηκε το πρακτικό αυτό υπογράφεται ως ακολούθως: 

        Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ                    Η ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ              ΤΑ ΜΕΛΗ 

                                                                                            Ακολουθούν υπογραφές 

                                      

Ακριβές αντίγραφο 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ 

 

                                                   ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ ΠΑΞΙΝΟΣ 
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